
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 13. august 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 24

Den daværende sundhedsminister oplyste under 1. behandling af B 132 den 2. maj 2019,

at ministeren vil foreslå, at Lægemiddelstyrelsen anmodes om at indlede en dialog med

brancheforeningen for virksomheder, der udvikler og markedsfører lægemidler til dyr i

Danmark, Sverige og Norge, og få afdækket, om det er muligt at finde en løsning på frivil-

lig basis, hvor producenterne påfører blindskrift på pakningerne for veterinærmedicin.

Hvad kan ministeren oplyse om status for dette initiativ?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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